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Protokół na XXXV/2010 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego z dniu 29 września 2010 roku 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku 
godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, jeden rady nieobecny usprawiedliwiony (lista 
obecności w załączeniu). 
 
Ad – 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos. który przywitał 
wszystkich zebranych: Radnych, Panią Wójt, Skarbnika Gminy oraz wszystkich gości. 
 

a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad 
(14 radnych obecnych). 

b) Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – głosowanie – 13 radnych za przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Protokół przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad – 2 

Informację - podsumowanie sezonu letniego omówiła Pani Małgorzata Klein (informacja w 
załączeniu do protokołu). 
Kierownik Policji przedstawił nowego dzielnicowego – aspiranta Jarosława BłaŜejewskiego. 
Pan BłaŜejewski przedstawił w skrócie sezon letni z punktu widzenia policji.  
Pani Teresa Eggert: „Jeśli chodzi o sezon letni to sezon, a szczególnie sierpień był inny niŜ 
lipiec. ZauwaŜyliśmy, Ŝe w tym sezonie było znacznie mniej patroli policji. W związku z tym 
działo się trochę gorzej – krzyki nocą, szczególnie nad jeziorem, a czasem wystarczy Ŝe 
przejedzie samochód policyjny i jest juŜ lepiej.” 
Do wypowiedzi pani Teresy Eggert odniósł się Kierownik Posterunku Policji – Pan Marek 
Modrzejewski. 
 
Ad – 3 

Stan i ocena ochrony zdrowotnej na terenie Gminy Osiek – podsumowanie 1 roku 
działalności ZOZ „Medical” 
Pani Leokadia Remiasz przedstawiła dane statystyczne z zeszłego roku, gdy Mediacal 
przejmował Ośrodek Zdrowia przyrównując je do danych aktualnych. 
Pan Tadeusz Flizikowski w sprawie kardiologa: „Jest problem ze zrealizowaniem skierowania 
do kardiologa. MoŜna dzwonić codziennie a jest się cały czas odsyłanym” 
Pani Leokadia Remiasz odniosła się do tego problemu (np. próba wysiłkowa – NFZ 
zakontraktował 15 badań tego typu na miesiąc, a z łatwością moglibyśmy wykorzystać 15 
dziennie). jesteśmy po zakontraktowaniu na usługi medyczne na kolejne 3 lata. Co słychać 
w TV jest w tej kwestii ogólne niezadowolenie. Dla nas poziom finansowania pozostał na 
podobnym poziomie. Nie zabrano nam równieŜ Ŝadnej poradni. Staramy się by nasi pacjenci 
mieli jak najszerszy dostęp specjalistów. 
 
Ad – 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2010 rok. 
Omówił skarbnik Pan Andrzej Krzywiński. 
Teresa Eggert – komisje wnoszą o przyjęcie. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie 



 2 

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
 

Uchwała Nr XXXV/196/2010 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/176/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 
roku w sprawie przystąpienia Gminy do realizacji wspólnego projektu pt.: „Zwiększenie 
efektywności systemu ratownictwa w regionie poprzez zakup specjalistycznego sprzętu dla 
jednostek ratownictwa z powiatu starogardzkiego” w ramach RPO WP 2007-2013.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos: „Jakie było stanowisko komisji? 
Teresa Eggert –komisje wnoszą o przyjęcie. 
Jerzy Kłos w ramach wyjaśnienia dodał, Ŝe projekt starogardzki został wyróŜniony. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało –  jednomyślnie 

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
 

Uchwała Nr XXXV/197/2010 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/176/2010 z dnia 28 
kwietnia 2010 roku w sprawie przystąpienia Gminy do realizacji wspólnego projektu pt.: 
„Zwiększenie efektywności systemu ratownictwa w regionie poprzez zakup specjalistycznego 
sprzętu dla jednostek ratownictwa z powiatu starogardzkiego” w ramach RPO WP 2007-2013 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 6  

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
Wyjaśnień udzielił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński. 
Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe projekt został szczegółowo omówiony na komisjach. Komisje 
przychylają się i wnioskują o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXV/198/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 7 

Omówienie Obwieszczenia Rady Gminy Osiek w sprawie zmiany Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Wycinki w Gminie Osiek uchwalonego Uchwałą 
Rady gminy Osiek Nr XXXII/178/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos przywitał panią Marię Landowską i poprosił o 
wyjaśnienie jakie zmiany naleŜy przyjąć. Podać naleŜy, Ŝe pierwotnie miała być w tej materii 
podjęta uchwała jednakŜe okazało się, Ŝe jest prostsza forma – forma obwieszczenia. 
Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe pani Maria Landowska zaproszona była na komisje i na 
komisjach kwestia ta była szczegółowo omawiana. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – 12 

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 1 
 
Obwieszczenie Nr 1/2010 Rady Gminy Osiek w sprawie zmiany Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Wycinki w Gminie Osiek uchwalonego Uchwałą 
Rady gminy Osiek Nr XXXII/178/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku została podjęta. 
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Ad – 8 

Podjęcie uchwały Nr XXXV/199/2010 w sprawie  w sprawie ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 
wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. 
Pan Tadeusz Kołodziejczak  wyjaśnił zebranym potrzebę podjęcia w/w uchwały (zalecenie 
Regionalnej Izby Obrachunkowej). 
Pan Jerzy Kłos dodał, Ŝe jest to obligatoryjny obowiązek i uchwała musi zostać podjęta. 
Pani Teresa Eggert przedstawiła kilka przykładów w przedmiotowej sprawie dodając, Ŝe 
komisje wnoszą o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
 
Uchwała Nr XXXV/199/2010 w sprawie  w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 
opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 
wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 9 

Podjęcie uchwały Nr XXXV/200/2010 w sprawie nabycie przez Gminę Osiek w formie 
darowizny nieruchomości. 
Pan Tadeusz Kołodziejczak przybliŜył przyczyny, które spowodowały konieczność podjęcia tej 
uchwały. 
Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe komisje są za przyjęciem uchwały. 
. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie 

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXV/200/2010 w sprawie nabycie przez Gminę Osiek w formie darowizny 
nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 10 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej oraz „Z kalendarza wójta” 
przedstawiła osobiście Pani Wójt Stanisława Kurowska (sprawozdanie oraz kalendarium się 
w załączniku). 
 
Ad – 11 

Wolne wnioski: 
Pan Janusz Kaczyński – kilka uwag do tego co ma być na następnej sesji. Chodzi o 
konsultacje dotyczące nadania imienia Ks. Roskwitalskiego dla Sali Gimnastycznej: 

- ZSP ma juŜ imię i moŜe to wprowadzić pewien chaos, 

- Sala stoi na uboczu 

- Naturalnym miejscem i o wiele większym i bardziej przemawiającym moŜe być 
nadanie imienia Ks. Roskwitalskiego Placu przy Kościele. 

 
Pan Jerzy Kłos –odniósł się do tego, mówiąc, Ŝe inicjatywa jak najbardziej słuszna jest 
jednak spóźniona. 
 
Ad – 12 

Zakończenie obrad. 
 


